

杭叉5吨叉车电瓶报价-杭叉5T叉车蓄电池多少钱？

产品名称	杭叉5吨叉车电瓶报价- 杭叉5T叉车蓄电池多少钱？
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	44500.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯工业 型号:40-7DB700
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

杭州5吨叉车电瓶80V700Ah属于杭叉大吨位电瓶叉车专用电池，这种以40只700AH的容量出现动力，可起叉5T左右的货物，动力性能十分强大，可持续工作5小时以上，80V的杭叉蓄电池可在爬坡、路况不平的情况工作，杭州叉车CPD40-50J电瓶车适用，蓄电池组铁箱尺寸：1128X804X780mm。杭州叉车电瓶开始充电前检查电池温度，应低于30℃，电解液液面不低于隔板（如低于隔板，用蒸馏水加注到挡板），然后检查导线性能。把电池充电插座（A）连接到充电器充电插头（B）上将充电装置形状置于打开（ON）位置。充电期间电池温度不得超过45℃，如超出，停止充电，让电池冷却下来，然后以较低电流重新开始充电。充电结束充电器充电电流断开，“停止（STOP）”灯亮。此时，开关关闭，可从充电器插头（B）中拔掉电池插座（A），广州贝朗斯是杭叉电瓶专业供应商，目前在国内外累积大量客户群，可快捷响应二级配套市场，各种杭州叉车电池型号齐全。电机、电控仪表、蓄电池、充电器：它们是电动叉车四大重要部件，其质量好坏直接影响电动叉车整机性能及质量水平，充电器的质量直接影响到蓄电池的寿命。

杭州叉车蓄电池5吨的80V电瓶组多少钱呢？价格肆万多，用户可将旧电池回收经销商，减少一定的费用，开展蓄电池服务业务能给客户和我们自身创造双重价值：首先，对于客户来说，能够使客户更加专注自己的核心业务，有效地保证客户生产的正常进行，降低客户蓄电池管理不利带来的风险，固定资产的投入和管理费用，提升客户公司的运营效率，降低能源消耗，有效地保护环境；其次，开展服务业务在为客户带来经济利益的同时可以提升杰士鼎虎的客户满意度，提高产品附加值，促进蓄电池和相关产品的销售，打造公司核心竞争力，有效履行生产者责任延伸制，中国企业叉车蓄电池的平均使用寿命只有设计寿命的50%左右。其中主要原因是：大约有70%以上的叉车蓄电池得不到正确的使用与维护，叉车操作者忙于使用叉车，忽视对蓄电池维护，特别是在对叉车操作者的收入以工作效率为核算依据的企业中，蓄电池得不到维护的概率更高；大约有高于50%的叉车蓄电池都有过缺水现象，有30%的蓄电池从未做过均衡充电。

杭州5吨电瓶叉车蓄电池的重量约在1.8吨左右，起吊安装的时候需要注意周围环境，避免出现安全隐患。广州贝朗斯公司将不断完善的服务网络积极推进销新收旧服务，不断满足客户需求，全力以赴为环保事业承担铅酸蓄电池企业应有的责任，并在回收废旧铅酸蓄电池领域为其他企业做出榜样，提高铅酸蓄电池环保回收及综合利用整体水平，促进建设完整的铅酸蓄电池产业链和成熟健康的市场体系，为中国叉车蓄电池行业的健康发展做出积极贡献。 5 tons of Hangzhou Hangcha forklift battery 80V700Ah belongs to large tonnage forklift battery, the 40 700AH power capacity, can fork about 5T goods, dynamic performance is very strong, sustainable work more than 5 hours, Hangcha battery 80V in climbing, the road is not flat, for Hangzhou forklift CPD40-50J car battery, battery box size: 1128X804X780mm. Hangzhou forklift battery before charging to check the battery temperature, should be less than 30 degrees, the electrolyte level is not lower than the separator (such as lower than the separator, with distilled water to the baffle), and then check the performance of the wire. Connect the battery charging socket (A) to the charger plug (B) and place the charging device in the open (ON) position. During charging, the battery temperature should not exceed 45 DEG C, such as exceeding, stop charging, let the battery cool down, and then start charging again with lower current. Charging end charger charging current is off, "stop (STOP)" light. At this time, the switch is closed, the charger plug (B) in unplug the battery socket (A), Guangzhou Bei rance is a professional supplier of Hangcha battery at home and abroad, accumulate a large number of customers, can quickly response to the two level market, Hangzhou forklift battery models complete. Motor, electric meter, battery charger, electric forklift: they are four important components, its quality directly influences the performance and quality of electric forklift, battery charger directly affects the quality of life of the battery. Hangzhou forklift battery 5 tons of battery pack how much? The price of more than 40 thousand, users can use the old battery recycling dealers, reduce costs, carry out the battery service to clients and create our own double value: first, for the customers, enabling customers to focus more on their core business customers, effectively ensure the normal production, reduce the risk of adverse customer battery management, fixed assets investment and management costs, improve customer's operational efficiency, reduce energy consumption, effectively protect the environment; secondly, to carry out services at the same time bring economic benefits to the customer can enhance the Jiashiding tiger customer satisfaction, improve value-added products, promote the battery and related product sales, to build the company's core competitiveness. The effective implementation of extended producer responsibility, the average service life of China forklift battery enterprises Only about 50% of the design life. The main reason is: there are about 70% more than the forklift battery without proper use and maintenance of forklift, forklift operator busy, neglect of battery maintenance, especially in forklift operators income to work efficiency as the basis of accounting in the enterprise, the battery can be maintained higher probability; about forklift battery more than 50% have a shortage of water, 30% of the battery has never done equalizing charge. Hangzhou 5 tons battery forklift battery weight of about 1.8 tons, lifting the installation of the need to pay attention to the surrounding environment, to avoid security risks. Guangzhou Bei rance company will continue to improve the service network to actively promote the new old pin service, continue to meet customer demand, to undertake the lead-acid battery enterprise responsibility for environmental protection, and make an example for other enterprises in the recycling of waste lead-acid batteries, lead-acid battery recycling and improve the comprehensive utilization level, promote the construction of complete the lead-acid battery industry chain and healthy mature market system, and make a positive contribution for the healthy development of Chinese forklift battery industry.